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WIATRY  WOJNY – ESCHATOLOGIA- 

PROF DAMIAN GALERON część 1 

 

Rozpoczynamy temat dzisiejszy wcześniej zapowiedziany i poświęcimy go złożonej sprawie jaką 
jest wojna.Wiatry wojny którą już widać,którą się wyczuwa na horyzoncie europejskim i 
światowym.Będziemy mówić o wojnie,wojnie która jak wszystkie wojny są produktem 

szaleństwa ludzkiego.Chciaż mogłoby się nam wydawać dziwne,ta wojna którą będziemy 
przeżywali ,nie tylko jest rezultatem napięć międzynarodowych w której użyje się broni,ale to 
co jest poza jej plecami,to są siły duchowe które przewyższają władzę ludzką.Analizę części 
realnej wojny zrobię w drugiej części,gdyż  w pierwszej części dam tylko schemat tego o czym 

będę mówić na drugim wykładzie.Trzecia wojna światowa rozpocznie się w Europie ale szybko 

przerzuci się na środkowy wschód.Jak zwykle Niemcy będą stać na świeczniku[na czele], na 

polu tej wojny.Nie wiem jak Chiny,ale już wiemy że planują swój napad na wschód Europy,i 

Europa będzie bardzo spustoszona.Będzie również atak Izraela na Syrię.Damaszek zamieni się 
w miasto gruzów w ruiny i konflikt rozleje się w kierunku Iranu. Iran będzie zdewastowany,zaś 
Izrael o wiele bardziej niż myślimy.Istnieją inne równoczesne fronty w kierunku Stanów 
Zjednoczonych,bo Stany Zjednoczone są obiektem i Chiny będą tymi które dadzą kroki w 
kierunku wojny.Tak ,tak,będą Chiny ,nie Rosja,będą Chiny,chociaż Rosja będzie im 
towarzyszyć.o tym będę mówił w drugiej części. Tak więc nie będę mówił o części strategicznej 
i taktycznej trzeciej wojny światowej gdyż będzie nuklearna,tak będzie nuklearna,będzie 
termonuklearna,bardzo mi przykro ale niema czasu bawić się w głupoty.Wojna która nadchodzi 

będzie nuklearna i w tej pierwszej części wykładu zagłębimy się w część niewidoczną.wszyscy 

wiemy że wojna jest czymś trudnym i to prawda ale jest jedna część niewidoczna i o tej chcę 
mówić.niewidoczne siły które to właśnie, rozpętają wojnę i masakrę,morderstwa ,przemoc i 

wszelki gwałt ,które cierpimy i ponosimy w przeciągu historii ludzkości.W poprzednich 

wykładach mówiłem na temat wojny hybrydowej wojna w której używa się sił 
militarnych,cyberataków,manipulacji informacyjej internetowej i środków masowego 
przekazu]i na czym polegają techniki tego typu wojny,mówiłem również o wojnach 
partyzanckich i teraz będziemy mówić o wojnie która nie figuruje w analizach historycznych,ani 
w historiografii oficjalnej.Tak więc o jakim typie wojny będziemy mówić?O wojnie natury 
duchowej.W wojnie  która nadchodzi użyta będzie broń nuklearna oraz inne,nowe,nieznane 

typy broni.My chcemy opisać ruchy poprzedzające,prowadzące do wojny.Dynamika tych 
ruchów poprzedzających wybuch wojny  pochodzi od sił wielkiej mocy i te siły są niewidoczne 

dla ludzi i mają niewyobrażalną moc,ale o zawartości realnie diabelskiej.Wiemy że to nie elita 

światowa jest tą wielką mocą która kieruje  ale ta elita światowa kim by nie byli, jest posłuszna 

rozkazom które otrzymują od tych istot ,które nie są natury ludzkiej i mają niewyobrażalną 
inteligencj, które osobiście kwalifikuję jako upadłe anioły i chociaż w to nie wierzycie,jest tak 
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jak wam mówię.Chodzi o to że ten temat jest bardzo szeroki i teraz nie mogę powiedzieć 
wszystkiego co wiem.Mogę tylko mówić o tym co możecie zrozumieć.,bo to jest temat o wiele 
bardziej złożony niż możecie to sobie wyobrazić.Jaki jest cel tej elity światowej która teraz 
kontroluje ludzkość?.Odpowiedź jest bardzo prosta.Chcą wyeliminować większą część 
ludzkości w nadchodzących trzech latach ale  aby osiągnąć ten cel,krokiem decydującym jest 
kontrolowanie technologii poprzez którą uzyskają dyktaturę polityczną i sanitarną oraz 

duchową ludzkości,poprzez oszustwo.Powodem podstawowym będzie przedstawienie 
ludzkości pewnego osobnika.słuchajcie uważnie co wam mówię bo to dzieje się teraz.Ten 
osobnik teoretycznie z łatwością rozwiąże problem wojny  poprzez fałszywy pokój.Ten osobnik 
działa już w tej chwili ale nie ujawnił się jeszcze światu..Uczyni to w przeciągu tego roku 
2021.Ta wojna będzie takiej siły że ludzkość do tej pory nie przeżywała nigdy czegoś 
podobnego.Świat miał wiele wojen ale ta jest inna.wiatry wojny ,które wyczuwa się teraz na 
korytarzach rządów wielkich mocarstw będzie rozpętana przez stworzenia co nie są 
ludzkie.Zdaję sobie sprawę że ten temat nie będzie rozumiany przez wielu ale trzeba o tym 
mówić.To ,przed czym teraz stoi ludzkość jest walką duchową,gdzie w grę wchodzi praktycznie 

wszystko i nie tylko wojna[praktycznie jesteśmy już w stanie wojny] ale prawdziwe 
osobistości.Nie  tylko ludzie ale prawdziwymi osobistościami które poruszają się w cieniu,są 
istoty które nie są ludżmi.Należy jednak wyjaśnić że co się tyczy tych istot nie ludzkich[ istnieje 

wielkie zróżnicowanie tych istot],że sa rasami zróżnicowanymi względem siebie.Nie są 
widoczne dla oka ludzkiego ale mają moc materializowania się.Są posiadaczami  nieprzeciętnej 
mocy.Teraz dobrze,nie możemy mylić upadłych aniołów z tak zwanymi aliegineami inaczej 

ufoludkami,bo są to osobniki bardzo odmienne,ale w obu wypadkach są to osobniki bardzo 
inteligentne.Ich inteligencja przewyższa niewypowiedzianie inteligencję ludzką.To zakłada że 
złożoność tego tematu zmusza mnie do poruszania się w wielu dyscyplinach bo wchodzi tu w 

grę historia,teologia i metafizyka.Ten temat jest naprawdę bardzo skomplikowany ale wiem że 
wielu z was będzie go rozumiało.Ja wymieniłem upadłe anioły które będą miały rolę 
decydującą w wydarzeniach kończących  trzecią nwojnę światową.Dobrze jest abyście wiedzieli 

że te anioły które zbuntowały się przeciwko Bogu nie są ani ufoludkami,ani kosmitami.Upadłe 
anioły są demonami,ale ufoludki nie są demonami w dosłownym tego słowa znaczeniu,lecz 
stworzeniami genetycznymi utworzonymi przez upadłe anioły w przeciągu milionów i milionów 
lat.Aż do tej pory ma się zlokalizowanych ponad sto różnych ras,inaczej ufoludków ,jak wolicie 

ich nazywać.Wiele z tych istot ma wygląd naprawdę odrażający.Biorąc pod uwagę fakt że 
genetycznie,bo ich genetyka jest natury szatańskiej,można powiedzieć że są demonami .Nie 

mają duszy ale są nieprawdopodobnie inteligentne,o wiele bardziej niż ludzie.Zapytacie się jaki 
ma związek ta sprawa z istotami nie ludzkimi,bo dzisiejszy temat jest związany z wojną.Patrzcie 
więc,wojnę którą mamy przed sobą jest ostatnią wojną.Jest wojną między szatanem a 

Bogiem.Z tego powodu mówiłem że w tą  wojnę,wojnę nuklearną i duchową,będą wmieszane 

nie tylko wielkie mocarstwa ale także istoty nie ludzkie.Wojna ta będzie bardzo krótka.Nie 
dłuższa niż 3 – 4 tygodnie ale liczba ofiar będzie bardzo wielka,więcej niż jedna trzecia 
ludzkości.W środek tej wojny wkroczy Bóg ale teraz nie będę tłumaczył w jaki sposób wkroczy 
Bóg.W jaki sposób zainterweniuje Bóg?Możliwe że przez siły przyrody,fenomeny geologiczne 

jak i astronomiczne to znaczy coś spadnie na ziemię ale nie będę o tym mówił.Spadnie coś 
strasznego Tak,coś strasznego ale o tym nie będziemy mówić.Wracając do tematu,te istoty nie 
ludzkie będą wmieszane w wojnę w sposób bezpośredni.Dlaczego?Bo jesteśmy w tym cyklu 
historii kiedy wypełnia się pierwsza przepowiednia dla ludzkości. Dam wam cytat:mówię o 
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Księdze Rodzaju,rozdział 3 gdzie się mówi w wierszu 14 i 15 jak nasienie niewiasty 

przeciestawia się nasieniu węża.Nasieniem niewiasty jest Chrysus,zaś nasieniem węża jest 
antychryst.Od wielu miesięcy ,na moich wykładach jakie wygłosiłem na temat nasienia węża to 
znaczy antychrysta,który jest reprezentowany jako Nowy Porządek Świata,mówiłem że ta 
osobistość ukaże się światu według mojej kalkulacji około połowy 2021 roku.Odnośnikiem jaki 
ja daję jest pierwszy krwawy księżyc[prawdopodobnie niewidoczny nigdy w Polsce-przyp. 

Tłumacza].Zawsze mówię o krwawym księżycu,dlaczego?Dlatego że Chrystus  mówi o tych 

znakach na niebiei na gwiazdach ,gwiazdach ale jako układ planet.O tym zbliżenieu się 
planet:Saturna,Jupitera, Uranu i Marsa będę mówił na następnym wykładzie,bo ten układ 
zwiastuje to co nadchodzi,i nadchodzi już.W ostatnich wykładach mówiłem że te osobniki i 

antychryst są biologicznie ludzkimi,ale duchowo nie należyą do rasy ludzkiej.Ten osobnik nie 

jest rasy ludzkiej bo jest posiądnięty przez pewną moc demoniczną najwyższej rangi i jego 
stworzenie nie było procesem naturalnym jakiejkolwiek osoby .Wielu myśli że biblijny opis 
buntu aniołów przeciwko Bogu jest jakąś teorią.mitem.Nie, jest prawdą,jest straszliwą 
prawdą.Ci co jesteście chrześcijanami lub katolikami i mówicie że nie wierzycie w anioły,nie 

należycie ani do Chrześcijan,ani do Kościoła.Nawet między Muzułmanami jest to 
podstawą.Osoba która mówi że jest Katolikiem lub Chrześcijaninem i może należeć do wielu 
odłamów protestanckich i nie wierzy w aniołów,nie należy do chrześcijan.Dobrze,ta rebelia 

miliardów aniołów,zwróćcie uwagę że mówię miliardów aniołów,którzy zbuntowali się przeciw 
Bogu,nie było to dwudziestu półgłupich aniołów,nie,nie,nie.Było ich miliardy i jest to 
wydarzenie prawdziwe.,których konsekwencje płacimy wszyscy,bo chorujemy,umieramy.To 

jest konsekwencja buntu aniołów ,w przeciwnym wypadku ludzie by nie umierali.W tej 

bezlitosnej wojnie między nimi, bo była to wojna na śmierć i życie,nie było między nimi 
litości.Szatan zaprzysiągł zemstę.Objawem tej zemsty przeciw Bogu była manipulacja rasy 
ludzkiej,dążąca do zniszczenia nie tylko dzieła stworzenia lecz również[bo zmanipulowali świat 
zwierząt] w celu niedopuszczenia do narodzin Chrystusa ,zmanipulowali genetycznie 

człowieka.Tak tylko można wytłumaczyć istnienie gigantów ludzkich i zwierzęcych w postaci 
dinozaurów.Wszystko to jest ich wytworem.Przypominam wam również że większa część roślin 
była zmanipulowana przez upadłe anioły.Alienigenas,inaczej ufoludki są tworami manipulacji 
genetycznej uczynionej przez upadłe anioły.Powiedziałem już,że mając geny szatańskie,można 
powiedzieć że są oni demonami. To zakłada że, chociaż w to nie wierzymy,świat nie jest 
rządzony przez polityków,nie,nie ,nie oni rządzą.Rządzą te osobniki co nie są osobnikami 
ludzkimi.Ta walka nie jest między politykami ale między mocami które są w powietrzu,których 

nie widzimy.oni są naszymi wrogami.Mówi to święty Paweł w liście do Rzymian”Nasza walka 
nie jest przeciwko ciału ,ani krwi[ to znaczy,nie jest przeciwko rządom i politykom,nie],nasza 
walka jest przeciwko mocom które są w powietrzu,których nie widzimy.To oni są naszymi 
wrogami.”Przypomnę wam co mówiłem na wcześniejszych wykładach że w roku 1954, 66 lat 

temu,prezydent Stanów Zednoczonych Eisenhower miał potajemne zebranie w bazie militarnej 
Edwards z osobnikami nie ludzkimi,typu nordyckiego,na które został zaproszony kardynał z Los 
Angeles James Francis Macomber.Ten kardynał osobiście poinformował o tym Papieża Piusa 
XII.Władze Ameryki Północnej zaznaczyły Kardynałowi że sekret ten obejmował jego samego i 
także Papieża.Uważajcie bo daję wam bardzo dokładne szczegóły.Te ufoludki typu 
nordyckiego,którzy brali udział w tym sekretnym spotkaniu,powiedzieli prezydentowi że ziemia 
jest kontrolowana przez różne grupy ufoludków.Powiedzieli że są oni,którzy kontrolują świat,a 
nie żadni politycy.Z tego właśnie powodu zaskoczyła  mnie przed kilkoma dniami deklaracja 
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naukowca izraelskiego Hein Etshera,który powiedział że nie tylko istnieją ufoludki ale pracują 
one z wielkimi potencjami światowymi,co zaskoczyło wszystkich.Te programy telewizyjne które 

zajmują się szukaniem istot pozaziemskich na innych galaksjach, to jest czysta 

manipulacja.Takich głupich programów telewizyjnych szukających kosmitów na gwiazdach jest 

dużo i po co to robią skoro kosmici są tu na ziemi i pracują z Rządami?.Jest to szeroki temat i 

nie moge wszystkiego naraz powiedzieć.Cała ta technologia którą mamy jest ich i dali ją 
Rządom w zamian za pewne układy o których nie chcę mówić.Ci tak zwani kosmici byli znani w 
przeciągu historii świata jako Bogowie,opisani w Starym Testamencie i byli inicjatorami 
większej części cywilizacji ludzkiej.Na przykład ,ci bogowie w kulturze sumedia co jest zapisane 

w dokumentach, ufoludki zeszli z nieba.A propos ,pamiętamy wojnę w Iraku w 2003 roku kiedy 
uderzyli w Sadama Husaina,jednostki specialne amerykańskiejpiechoty morskiej weszły do 

muzeumBagdadu i nie zniszczyły go ale wzięli sobie 22 tysiące tabliczek ceramicznych na 

których były napisane wszystkie te rzeczy.Nic nie zostało.Wzięli je sobie.Dlaczego sobie je 

wzięli?,teraz tego nie powiem.Tak więc te upadłe anioły są tymi którzy przygotowywują 
scenariusz trzeciej wojny światowej.Dlaczego?,bo przygotowywują scenariusz wejścia swojego 

najwyższego szefa,który nie jest nikim innym jak sam Szatanem we własnej osobie,ale te 

upadłe anioły jednocześnie są wspomagane przez te istoty nie ludzkie.Zobaczmy,te istoty 
zwane ufoludkami pracują tak to nazwijmy,pod rozkazami tych aniołów które zbuntowały się 
przeciwko Bogu i posiadają wszelką wiedzę,wszystkie jej sekrety.Naukowcy nie posiadają 
prawie niczego z tej wiedzy.To co najwięcej dominują te upadłe anioły,to kontrol i manipulację 

genetyczną ras.Przypominam wam co mówiłem na wykładzie eschatologii.Mówiłem wam że w 

rozdziale 3 Księgi Rodzaju,szatan jest ukazany jako wąż,bo tak pokazuje się Ewie,rozmawia z 
nią itp.Natomiast św.Jan  w Apokalipsie  tysiące lat póżniej nazywa go smokiem,wężem 
starodawnym.W obecnym czasie wieku XXI roku 2021[numer kabalistyczny],zobaczymy że 
szatan  nie ukaże się ani jako wąż,ani jako smok ale jako osoba.,bo teraz szatan stanie przed 
ludzkością jako osoba ludzka i w ten sposób że nikt tego nie zauważy bo jego 

wygląd[prawdziwe ucieleśnienie Lucyfera]będzie bardzo atrakcyjny.Będzie mężczyzną 
pięknym,mówiącym jak anioły,wspaniały,urzekający z wielkim poczuciem humoru,dlatego 
ludzie nie będą wiedzieć kim naprawdę on jest.Wyjdzie on na scenę światową w tym roku i to 

jest ten czas historyczny w którym żyjemy mający swoje odbicie w tym właśnie rozdziale Księgi 
Rodzaju która jest pierwszym i ostatnim proroctwem ludzkości.Musi zostać jasne że nasienie 
węża jest już na scenie światowej,ale tym razem jako osoba ludzka,piękny,bardzo atrakcyjny i 
dlatego uwiedzie całą ludzkość.Dobrze,co to ma wspólnego z tematem wojny,więc to że 
jesteśmy przed wojną duchową,która została zaplanowana przez szatana w sposób cichy bo 
szatan zaplanował właśnie tą strategię.Nie zapominajcie że po Bogu ,niema stworzenia bardziej 

inteligentnego na niebie i na ziemi,niż on.Szatan poszedł za taktyką wojny polityczno – 

strategicznej,wojny partyzanckiej,bo zdołał opanować światynię to znaczy opanował 
Kościół,Ołtarz i Ofiarę.Tak więc dla tych co są katolikami i przedewszystkim kapłanami 
katolickimi daję ostrzeżenie.Szatan jest już wewnątrz świątyni i kontroluje Ołtarz i Ofiarę.Jeśli 
tego nie rozumiecie,nie zrozumiecie już niczego a to oznacza że jesteście po stronie przeciwnej 
Bogu i nie rozumiecie o czym mówię.Teraz szatan przystąpi do bezpośredniego ataku 
przeciwko ludzkości.Jaki jest więc cel tego ataku przeciwko ludzkości w nadchodzącej 
wojnie?Szatan chce być właścicielem świata i już częściowo go kontroluje.Jeśli macie 
wątpliwości do tego co mówię,wspomnijcie na kuszenie Chrystusa na pustyni,kiedy szatan 

mówi Mu:jeśli upadniesz przdemną i oddasz mi pokłon,uczynię cię panem świata i wszystko do 
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ciebie będzie należało.To kuszenie było realne bo nastąpiło na pustyni w Izraelu teraz nie 
przypominam sobie jej nazwy,jak sobie przypomnę to wam powiem.To spotkanie Chrystusa z 
szatanem w postaci ludzkiej było realne.Tak więc to ostatnie uderzenie świata przez szatana i 

jego aniołów nastąpi.Ktoś mi może poeiedzieć że to jest teoria konspiracyjna ale ja nie 
popadłem w tą głupotę,swoją drogą,ta teoria konsiracji została wykreowana przez służby 
specjalne amerykańskie CIA po to by zdyskredytować osobę która mówi prawdę i w ten sposób 
usunąć ją z drogi i taka jest prawda.Już mówiłem że tego tematu nie mogę poruszać ale mówię 
jasno.Ten temat istot nie ludzkich jest straszliwszy niż możecie to sobie wyobrazić.Już 
powiedziałem że te istoty powiedziały prezydentowi Stanów Zjednoczonych że w 
rzeczywistości sa oni tymi co kontrolują świat.Na szczęście,ich potęga już się kończy.Kiedy?,w 
momencie Ostrzeżenia zwanego Wielkim  Ostrzeżeniem,które ma odbicie w rozdziale 24 
św.Mateusza kiedy mówi że zobaczycie na niebie znak Syna Człowieczego.Od tego momentu te 

istoty zostaną zmuszone do opuszczenia ziemi.To jest dosłowne co wam mówię.Po co to 
wszystko?.Powiedzmy że trzecia wojna światowa wyeliminuje wszelkiego typu wytrzymałość  
ludzką.Wówczas zdesperowana ludzkość przez całkowity chaos,będzie prosiła o przywódcę 
który zakończy wojnę, ten chaos,i głód.Logiczne,ludzkość domagać się będzie 
rozwiązań,rozwiązań widocznych w sytuacji chaosu.Wtedy to elita światowa zaprezentuje 
ludzkości nasienie szatana.Tego nie mówię ja.To wszystko jest napisane,ale chodzi o to że 
ludzie w nic nie wierzą.Myślą że Biblia jest jakąś książką magii opowiadającą historyjki,ale 
wszystko co mówi Biblia już się wypełniło,zostało jeszcze troszeczkę do wypełnienia.Tak więc 
te wiersze z Księgi Rodzaju,mówią o dwóch istotach ludzkich,innych niż pozostałe.Kim oni 

są:Chrystus i Jego przeciwnik,Antychryst.Chrystus jest człowiekiem,jasne że biologicznie jest 
człowiekiem ale duchowo nie jest natury ludzkiej.Chrystus jest naturą Boską.Natomiast 
Antychryst jest biologicznie ludzki ale duchowo nie jest człowiekiem bo jest opętany mocą 
szatańską najwyższej rangi.Tak więc ta kontrol nad ludźmi jest przeprowadzana przez trzy 

etapy w formie trzech wojen światowych.Na poprzednich wykładach zrobiłem podsumowanie 

o zawartości historycznej zawierające dwie wojny światowe.Pierwsza wojna światowa miała za 
zadanie narzucić światu nową ideologię czyli komunizm.Zostało to osiągnięte poprzez zamach 
stanu ze strony bolszewików na Cara Rosji.Zamordowali całą rodzinę cara Mikołaja I i od tego 
momentu Rosja zamienia się formalnie w kraj komunistyczny.Ten komunizm Rosja 
rozprzestrzeniła na cały świat.Druga wojna światowa,poprzez zwycięstwo sojuszników miała za 
cel ,narzucić system finansowy który mamy obecnie.Polegał on na rosprzestrzenieniu systemu 
opartego na konsumiźmie.Został on oparty na udzielaniu kredytów bankowych każdemu kto o 
niego wystąpi.Rezultatem tego jest wykreowanie ludności o wielkim zadłużeniu z którego nie 
można się uwolnić.Wszyscy jesteśmy zadłużeni po uszy przez różnego rodzaju kredyty i 
hipoteki nawet na 30 lat.To uczyniło z ludzi niewolników zadłużeń których nie można 
spłacić.Mówiąc inaczej,jesteśmy pod kontrolą takiego systemu finansowego,który zaoferuje 
nam umorzenie długów w zamian za całą naszą własność.I to już wkrótce nastąpi.To było 
celem drugiej wojny światowej i realizuje się teraz.Od tego momentu nikt nie będzie mógł 
domagać się praw człowieka i niema żadnej możliwości domagać się czegokolwiek.Takie były 
cele pierwszej i drugiej wojny światowej.Tak więc kluczem tego co zapewniam ,jest to że w tym 
roku,to znaczy: ten Nowy Porządek Świata który jest królestwem Antychryst a ludzkość  jest 

głęboko uśpiona i w martwicy edukacyjnej,zdołali uśpić całe pokolenie i z niczego nie zdaje ono 

sobie sprawy.nie mają żadnego przeszkolenia.To nie jest wszystko bo ludzkość się przebudzi 
ale będzie już za późno dla wszystkich.dowodem tego jest to co dzieje się w Europie i w 
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świecie: to znaczy ukrucili nam wolność,zamknęli nas w domach,zmuszją do domniemanych 
szczepionek.Nie chcę o tym mówić bo to jest przerażające.Ta elita światowa odbiera nam 
wszysto pod pretekstem domniemanego koronowirusa.Do tego dodam jeszcze dla tych co nie 

znają tematu,że w tym wszystkim biorą udział osobniki nie ludzkie.Te osobniki osiągnęły taką 
perfekcję genetyczną że,będąc pomiędzy nami w liczbie tysięcy milionów[ istot hybryd],nie są 
przez nas zauważani.Te zhybrydyzowane istoty zwane kosmitami,są inne od upadłych aniołów 
,jak już wcześniej powiedziałem,stoją za wojną nuklearną,która się zbliża.Jeśli tego nie 
rozumiecie co mówię to wysłujajcie tego wykładu kilka razy.Jest to część teoretyczna,nie 
balistyczna.Chcę byście rozumieli że za tym wszystkim stoją ogromne moce które nie mają nic 
wspólnego z uzbrojeniem ani z technologią,ale rozpętali bezwzględną walkę między dobrem i 
złem.Jest to końcowa walka między Bogiem i szatanem i to jest w tekstach biblijnych.Szatan 

przegra tę wojnę ale czekają nas cztery lata straszliwe,nawet sobie tego nie wyobrażacie jak 

mordercze jest to co przyjdzie teraz bo to jest walka końcowa.Będziecie to widzieć w 

Kościele.Jeśli macie choć trochę wiary widzicie jaka jest sytuacja w Kościele.Absolutny chaos i 
katastrofa.Myślicie że jest to przypadek?,nie,to nie jest przypadkowe i mówię o tym już od 
dawna:uważajcie na to co nadchodzi,patrzcie na znaki.Większa część księży nie wie co 
mówi,nic innego jak niedorzeczności.To jest pewnym znakiem że wąż starodawny jest w 
świątyni i część kasty duchownej jest pod jego władzą.Nadciąga wojna,bardzo mi przykro i nikt 
ani nic jej nie powstrzyma.Rozpocznie się wEuropie i smok-Chiny ,podejmą zdecydowane kroki 
w tej wojnie i wojna będzie nuklearna.Już powiedziałem że na środkowym wschodzie,konflikt 
obejmie inne narody i to szybko się rozleje.Zdaje się że ze strony Chin i Rosji była jakaś 
reakcja.Wydarzy się coś w Europie,tak że Rosja i Chiny zareagują przeciwko Europie i to 
przemieni się w wojnę.Powtórzę,Niemcy jak zawsze będą w ten konflikt wmieszane.Ta woja 
będzie otwarciem trzeciej pieczęci Księgi Apokalipsy.Jest to głód,głód,nadejdzie straszliwa 
klęska głodu,której nie unikną nawet ludzie bogaci.Ta klęska głodu,obejmie wszystkie kraje 
świata.,nie uniknie jej żaden kraj na świecie.Jest twarde to co mówię?,tak jest twarde.Nie 

chciałbym o tym mówić bo jest to nieprzyjemne ale to jest to co mamy.Już wam powiedziałem 
rok temu w 2020,że za rok w marcu rozpocznie się”zabawa”i rozpoczęła się niezła zabawa 
,zamknięcie ludzi w domach na trzy miesiące,zamknięcie kościołów i wszyscy zmuszeni do 
noszenia psiego kagańca,bo teraz my nosimy kaganiec a psy chodzą po ulicy 
zadowolone,mówiąc:popatrz,popatrz mój pan chodzi w moim kagańcu i wszyscy zadowoleni 
na ulicy w kagańcu,zaś psy więcej niż szczęśliwe.Tak więc nadchodzi wojna w towarzystwie 
straszliwego głodu,pomoru,wirusów,chorób,śmierci,wszelkiego zła.Powtarzam ,mamy 
dwudziesty pierwszy wiek i dwudziesty pierwszy rok-jaki przypadek!Liczba dwadzieścia jeden 
jest liczbą kabalistyczną,inaczej mówiąc jest liczbą szatanistyczną.Wojna,upadek 
Kościoła,pojawienie się Antychrysta,Ostrzeżenie,zapaść ekonomiczna,pandemie,wszystko to 
będziemy mieć w tym roku.Podejrzewam że będzie też zabójstwo jakiegoś lidera 
politycznego,światowego,kogoś zamordują.Nie wiem kogo ale jest to przepowiedziane.Na dziś 
kończę ten wykład.Część druga na następnym wykładzie. 


